

## DECLARATION of CONFORMITY

**1.-article:**                   **51.3306, 51.3300**  
**Certification number:** **2777/10380-04/E01-01**

**2.- manufacturer:**       Heino Büse MX Import GmbH  
Vennstr.14  
D-52159 Roetgen / Germany  
[www.buese.com](http://www.buese.com)

**3.- responsibility:**       The sole responsibility for this product is borne by the manufacturer  
Heino Büse MX Import GmbH, Vennstr. 14, D-52159 Roetgen

**4.-productname:**       **SPORT EVO motorcycle boot**

**5.-** The subject-matter of the declaration described in point 4 complies with the relevant laws and harmonization rules of the European Union. The labeling of your garments means that the product has been submitted for certification and the CE-type testing process has been carried out in accordance with EU Regulation 2016/425/EEC (and modifications).

**6.-**Test basis is the shoe standard EN 13634:2017

**7.-** Compliance with the Annex II (Health and Safety Requirements) of the European Personal Protective Equipment Directive has been assessed by the independent notified testing laboratory SATRA Technology Center Europe Limited, Bracetown Business Park, Clonee D15YN2P, Republic of Ireland (Notified Body N.2777) and corresponds to the PSA Kat.II.

Roetgen, 24.01.2019



Signature/stamp

Ralf Baches  
Managing Director Büse

## EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

**1.- Artikel:**                   **51.3306,51.3300**  
**Zertifikatsnummer::** **2777/10380-04/E00-00**

**2.- Hersteller:**               Heino Büse MX Import GmbH  
Vennstr.14  
D-52159 Roetgen / Germany  
[www.buese.com](http://www.buese.com)

**3.- Verantwortung:**       Die alleinige Verantwortung für dieses Produkt trägt der Hersteller  
Heino Büse MX Import GmbH, Vennstr. 14, D-52159 Roetgen

**4.-Produktname:**       **SPORT EVO Motorradstiefel**

**5.-** Der unter Punkt 4 beschriebene Gegenstand der Erklärung entspricht den einschlägigen Gesetzen und Harmonisierungsvorschriften der Europäischen Union. Die Auszeichnung an Ihren Bekleidungsteilen bedeutet, dass das Produkt zur Zertifizierung eingereicht wurde und der CE-Typen Prüfungsprozess im Einklang mit der EU Verordnung 2016/425/EWG (und Modifikationen) durchgeführt wurde.

**6.-** Prüfgrundlage ist die EN 13634:2017

**7.-**Die Einhaltung der im Anhang II (Gesundheits- und Sicherheitsanforderungen) der europäischen Richtlinie für Persönliche Schutzausrüstung wurde von dem unabhängigen notifizierten Testlabor SATRA Technology Europe Limited, BracetownBusiness Park, Clonee, D15YN2P Republic of Ireland (- Notified Body N.2777) bewertet und entspricht der PSA Kat.II.

Roetgen, 22.01.2019



Unterschrift/Stempel: Ralf Baches (Managing Director Büse)